
کشتی ایران در خاک کرونا
مدیر فنی تیم های ملی کشتی آزاد نیز به ویروس کرونا 
مبتلا شد؛ موضوعی که با توجه به برگزاری اردوهای تیم 
 ملی و رقابت های انتخابی، بر نگرانی ها بابت افزایش تعداد 
مبتلایان افزود. به گزارش ایسنا، پس از ابتلای محمد بنا 
سرمربی تیم  ملی کشتی فرنگی، غلامرضا محمدی سرمربی 
تیم  ملی کش��تی آزاد، مهدی تقوی و عباس حاج کناری 
مربیان تیم ملی کش��تی آزاد، حمید سوریان نایب رئیس 
فدراس��یون کشتی و محمدرضا گرایی ملی پوش کشتی 
فرنگی، این بار تست کرونای محسن کاوه مدیر فنی تیم های 
ملی کشتی آزاد مثبت اعلام شد. با توجه به برگزاری اردوی 
تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی، این نگرانی وجود دارد 
که میزان ابتلا در میان کشتی گیران و کادرهای فنی بیشتر 
شود. اردوی تیم های ملی کشتی به دلیل لغو رقابت های 
قهرمانی جهان تعطیل ش��د. محسن کاوه پس از ابتلا به 
کرونا در منزل قرنطینه شده و از وضعیت خوبی برخوردار 
است. این در حالی است فدراسیون کشتی با حساسیت 
بر رعایت دقیق پروتکل های بهداشتی در جریان برگزاری 

اردوی تیم های ملی و رقابت های انتخابی تاکید داشت. 

IOC یک طلا و یک نقره المپیک
به ایران بدهکار است

کمیته بین المللی المپیک هنوز مشخص نکرده چه 
زمانی مدال های المپیک را برای ۲ وزنه بردار ایران ارسال 
می کند. به گزارش ایسنا، پس از انجام مجدد تست های 
دوپین��گ در المپیک لندن، تغییرات زی��ادی در نتایج 
وزنه برداری رخ داد، به طوری که تعداد زیادی از وزنه برداران 
به خاطر دوپینگ مجبور ب��ه پس دادن مدال های خود 
ش��دند. در این میان وزنه برداری ایران توانس��ت بهترین 
نتیجه تاریخ خود را در ادوار المپیک به دست آورد. پیش 
از این مقام پنجمی سعید محمد پور در ۲۰۱۲ لندن به 
مدال طلا تبدیل شد و او سال ۲۰۱۸ موفق شد این مدال را 
دریافت کند. حالا نیز مدال نقره نواب نصیر شلال به مدال 
طلا و مدال برنز کیانوش رستمی در لندن به مدال نقره 
تبدیل شد. با وجود اینکه پروسه بررسی دوپینگ رقیبان 
این دو وزنه بردار به پایان رسیده و مثبت بودن دوپینگ 
آنها قطعی شده است اما هنوز وزنه برداران ایران مدال های 

جدید خود را دریافت نکرده اند. 
فرید فتاحیان، مس��ؤول امور بین الملل کمیته ملی 
المپیک در این باره به ایس��نا گفت: متاسفانه فعلا خبر 
جدیدی اعلام نشده است، البته پیگیر هستیم و در رنکینگ 
المپیک جایگاه ها تغییر کرده و فقط مانده است ورزشکاران 
حکم و مدال خود را دریافت کنند، البته شیوع کرونا هم 
تاثیر گذاشته است و ما حتی برای دریافت بسته پستی 

در این زمینه به مشکل برخوردیم. 

شب عجیب راموس

مدافع تیم  ملی اس��پانیا مقابل سوییس هم یک رکورد 
تاریخی به نام خود ثبت کرد و هم ناکام این بازی لقب گرفت. 
تیم ملی فوتبال اسپانیا شنبه شب در لیگ ملت ها به مصاف 
سوییس رفت که این دیدار با تساوی یک-  یک به پایان رسید. 
جرارد مورنو با گلزنی اش در دقیقه ۸۹ مانع شکست لاروخا 
شد و همچنین شانس صعود تیمش را به مرحله نیمه نهایی 
حفظ کرد. با این حال مرد اول این بازی سرخیو راموس بود 
که در شب ثبت یک رکورد تاریخی به نام خود، ۲ پنالتی نیز 
از دست داد. کاپیتان لاروخا توانست رکورد جانلوئیجی بوفون 
را در تعداد بازی های ملی بش��کند و برای یکصد و هفتاد و 
هفتمین بار با پیراهن اسپانیا به میدان برود. او اکنون بیشترین 
بازی ملی را به عنوان یک بازیکن اروپایی تجربه کرده است. 
این ش��ب تاریخی برای راموس خیلی شیرین نبود. مدافع 
رئال مادرید در دقایق ۵۷ و ۸۰ فرصت داشت از روی نقطه 
پنالتی گلزنی کند و بازی را به تساوی بکشاند اما هیچ یک از 
ضرباتش از خط دروازه عبور نکرد. کاپیتان اسپانیا پس از ۷۳۰ 
روز ۲ ضربه را نتوانست به گل تبدیل کند. این اتفاق در حالی 
رخ داد که ۲۵ پنالتی گذشته مدافع رئال مادرید وارد دروازه 
شده بود. به نوشته میسترچیپ )کارشناس اسپانیایی( برای 
نخستین بار در تاریخ ۱۰۰ ساله اسپانیا، این تیم ۲ پنالتی در 
یک بازی از دست می دهد. داوید ویا )۵(، سسک فابرگاس 
)4( و سنیور، تورس و راموس )۳( بیشترین پنالتی ها را در 
تیم  ملی از دست داده اند. لاروخا تاکنون در ۷۰۹ بازی خود 

4۰ پنالتی از دست داده است. 

تصویری جالب از محمد صلاح

مهاجم مصری لیورپول برای نخس��تین بار بعد از ابتلا 
به ویروس کرونا در وضعیت جالبی دیده ش��د. به گزارش 
سایت عربی کوره، وضعیت محمد صلاح به نگرانی اصلی 
ای��ن روزهای هواداران لیورپول تبدیل ش��ده اس��ت. این 
بازیکن مصری بندر لیورپول را به مقصد قاهره ترک کرد 
تا هم در اردوی تیم  ملی کش��ورش شرکت کند و هم در 
عروسی برادرش. بازگشت صلاح به مصر برای این فوق ستاره 
مسلمان خوش یمن نبود، چرا که او به ویروس »کووید-۱۹« 
مبتلا شد و نه تنها بازی مصر برابر توگو را از دست داد، بلکه 
نتوانست به بندر لیورپول هم بازگردد. صلاح در هتلی در 
قاهره خود را قرنطینه کرده است تا دوران مبارزه با ویروس 
را پشت سر گذارد. از صلاح این تصویر جالب که در حال 
سلام و تبریک به یک عروس و داماد است منتشر شد که 

واکنش های زیادی را به دنبال داشت. 

اخبار

ورزشی

رئیس فدراسیون کشتی می گوید منتظر تصمیم سرمربیان 
تیم های ملی آزاد و فرنگی درباره حضور در جام جهانی هستیم و 
این حق آنهاست که در این باره تصمیم گیری کنند. علیرضا دبیر 
در برنامه دایره طلایی درباره تصمیم فدراسیون کشتی در مورد 
اعزام تیم به مسابقات جام جهانی بعد از لغو رقابت های جهانی اظهار 
داشت: قبل از صحبت هایم درگذشت رحیم جدی را به جامعه 
کشتی تسلیت می گویم. او گردن من حق زیادی داشت، خصوصا 
موقعی که رئیس هیأت کشتی تهران بود. درباره مسابقات جهانی 
هم این اتفاق قابل پیش بینی بود. روزی که تشکیل جلسه دادیم 
به سرمربیان تیم ملی، حمید سوریان و محسن کاوه گفتم از نظر 
من ۸۰ درصد مسابقات جهانی برگزار نمی شود اما نمی توانستیم 
در شرایطی که اتحادیه جهانی می گفت می خواهد مسابقه برگزار 
کند، دس��ت روی دست بگذاریم و بر همین اساس همه موارد 
برنامه ریزی شد؛ از انتخابی تیم  ملی و برگزاری اردوی تیم  ملی 
گرفته تا راه اندازی لیگ که بعد از ماه ها تعطیلی، کمیت و کیفیت 
کشتی را دست سرمربیان تیم ملی می داد. وی ادامه داد: وقتی 
خبر آمد رقابت های جهانی برگزار نمی شود، بلافاصله سرمربیان 
تیم  ملی اردو را برای چند روز تعطیل کردند و الان هم منتظریم 
آنها تصمیم بگیرند که چه کار کنیم. این حق سرمربیان است که 
در این باره تصمیم گیری کنند. دبیر درباره احتمال حضور تیم های 

مل��ی در این رقابت ها خاطرنش��ان کرد: ما حالت های مختلفی 
داریم؛ اول اینکه می خواستیم در مسابقات جهانی شرکت کنیم. 
یک مثال می زنم. سال ۱۹۷4 تصمیم گرفتند تیم  ملی کشتی 
به جهانی نرود و به جایش با قدرت در بازی های آسیایی کشتی 
بگیرد. این همه سال از این ماجرا می گذرد و هنوز منصور برزگر و 
محسن فرح وشی ناراحتند که چرا در آن جهانی شرکت نکرده اند. 
برزگر آنجا می توانست طلا بگیرد اما ایران به آن دوره از مسابقات 
جهانی نرفت. مدال مسابقات جهانی برای کشتی ما ارزش بالایی 
دارد و با وجود هزینه های بالایی که این اعزام برای ما داش��ت، 
می خواستیم حتما در مسابقات شرکت کنیم، حالا اما وضعیت 
تغییر کرده و جام جهانی به جای مسابقات جهانی برگزار می شود، 
در حالی که یک تورنمنت درجه ۵-4 در کشتی دنیا محسوب 
می شود و ما قطعا با تیم کامل و با آن شرایطی که می خواستیم 
در جهانی شرکت کنیم، در جام جهانی شرکت نمی کنیم. رئیس 
فدراسیون کشتی با اشاره به نظر غلامرضا محمدی درباره حضور 
در جام جهانی گفت: کادر آزاد و شخص سرمربی تیم  ملی به ما 
اعلام کرده در این وضعیت چیزی که برایش اولویت دارد، کسب 
سهمیه المپیک و برنامه ریزی برای 6 وزن المپیکی است. بنا هم 
همین نظر را دارد. اگر دوست داشتند با تیم جوان و البته با تعداد 

کمتر در این مسابقات شرکت می کنیم.

با شروع محدودیت های کرونایی در شهرهای مختلف ایران، 
وضعیت برگزاری بازی های لیگ برتر در شرایط نامشخصی قرار 
گرفته و هنوز پاسخ روشنی برای این موضوع ارائه نشده است. 
تکلیف برگزاری لیگ برتر فوتبال ایران با توجه با افزایش آمار 
مبتلایان و قربانیان ویروس کرونا در یک ماه گذشته و تصمیم 
س��تاد مقابله با ویروس کرونا در هاله ای از ابهام است. در واقع 
هنوز مشخص نشده لیگ برتر از یکم آذر، همزمان با آغاز دور 
جدید محدودیت های کرونایی برگزار می شود یا خیر. در چنین 
شرایطی ۱6 تیم لیگ برتری که یک هفته از رقابت های فصل 
جاری را برگزار کرده اند، هنوز برنامه ای برای آذرماه و برگزاری 
مسابقات ندارند و شاید در آخرین لحظه لیگ برتر هم به صورت 
رسمی تعطیل ش��ود. هفته دوم لیگ برتر پنجشنبه و جمعه 
)۲۹ و ۳۰ آبان( و ش��نبه )اول آذر( برگزار می ش��ود. در حالی 
که تصور می شد سازمان لیگ به هر طریق ممکن این هفته از 
مسابقات را برگزار کند اما برگزاری ۲ بازی روز شنبه اول آذر 

معادلات را به هم ریخته است.
ب��ازی پرس��پولیس - صنعت نفت و همین ط��ور پیکان – 
ش��هرخودرو قرار است شنبه اول آذر برگزار  شود اما برگزاری 
این دیدارها با توجه به نامش��خص بودن برگزاری مس��ابقات 
ورزش��ی، در بلاتکلیفی قرار گرفته است. در حال حاضر پاسخ 

روش��نی از س��وی هیچ یک از مقامات دولتی درباره برگزاری 
رقابت های فوتبال ارائه نشده است. از طرفی مسجدی، سرپرست 
فدراس��یون پزش��کی - ورزش��ی هم به طور قاطع صحبتی از 
لغ��و برگزاری این رقابت ها نک��رده و می گوید تا به حال هیچ 
تصمیمی درباره تعویق مسابقات لیگ برتر گرفته نشده است. 
محدودیت های تردد در شهرهای کشور، منافاتی با رفت و آمد 
تیم ها برای برگزاری مس��ابقه ندارد، چرا که در چنین شرایط، 
مس��افرت با اتوبوس و هواپیما همچنان انجام می شود و هیچ 
یک از تیم های لیگ برتری با خودروی ش��خصی راهی محل 
برگزاری مسابقه نمی شوند. در واقع اگر دستوری از ستاد مقابله 
با کرونا برای منع برگزاری مسابقات صادر نشود، سازمان لیگ 
می تواند برنامه هفته سوم را هم اعلام کند و تیم ها در همین 
وضعیت مس��ابقات خ��ود را برگزار کنند ول��ی به علت وجود  
بندی مبنی بر تعطیلی همه مش��اغل جز فروشگاه ها و مراکز 
خدماتی، امکان دارد س��تاد مذکور جلوی برگزاری بازی های 
لیگ را هم بگیرد. مسؤولان سازمان لیگ هیچ اطلاعی از آینده 
رقابت ها ندارند و به طور روزانه برای این مسابقات برنامه ریزی 
می کنن��د ولی غلامرضا بهروان چن��دی پیش اعلام کرده بود 
 در ص��ورت تعطیلی ۲ هفته ای کش��ور، فوتب��ال هم تعطیل

می شود. 

اگر مسابقات جهانی کشتی برگزار می شد، حتما شرکت می کردیم

دبیر:قطعاباتیمکاملبهجامجهانینمیرویم
کرونا و معضل جدید برای فوتبال ایران

لیگبرتردربرزخ

همیلتون برای هفتمین بار قهرمان جهان شد
راننده بریتانیایی با پیروزی در فرمول یک ترکیه توانس��ت قهرمان فصل ۲۰۲۰ ش��ود و به رکورد میش��اییل شوماخر برسد. رقابت های 
فرمول یک، دیروز -یکش��نبه- در ترکیه برگزار ش��د و با قهرمانی لوییس همیلتون به پایان رس��ید. راننده بریتانیایی با این پیروزی 
برای هفتمین بار فاتح فرمول یک جهان ش��د. او توانس��ت به رکورد میش��اییل شوماخر برسد و پرافتخارترین راننده فرمول یک شود. 

ادامه از صفحه اول
از این زاوی��ه، رفتار دولت ایران در 
یک دید کلی قابل نقد اس��ت. هم در سطح جهانی و هم 
در سطح منطقه ای یکی از خصوصیات قدرت فائق یا قدرت 
ب��زرگ، انتظار اعضای منطقه ب��ه مداخله و موضع گیری 
موثر آن کش��ور در هر نوع تنش و بحران است. ترکیه که 
بلندپروازی خود را تا شمال آفریقا و شبه قاره هند امتداد 
داده، کنش��گری فعالی را نیز در بحران قره باغ دنبال کرد. 
رژیم صهیونیستی از مدت ها پیش همکاری های گسترده 
نظامی با آذربایجان داشت. دست بالای دولت علی اف در 
جنگ پهپادی با ارمنس��تان، یک��ی از نتایج این همکاری 
ب��ود. از طرف��ی اما ای��ران که همواره خود را در کس��وت 
تصمیم گیرنده موثر منطقه معرفی کرده، نسبت به کلیت 
جریان بلاموضع بود. رصد رسانه های کشور نشان می دهد 

حتی پژوهشگران داخلی نیز نسبت به جهت گیری لازم، 
برآورد روشنی نداشتند. اراده حاکمیتی ایران برای نخبگان 
و سطح عمومی جامعه ناشناخته بود. به نظر این ابهام در 
دستگاه های رسمی کشور نیز جریان داشت. موضع ایران 
که علی القاعده باید برآیند اراده ملی از مجرای دستگاه های 
رسمی کشور باشد، به نحو ناموزون توسط مقامات محلی 
استان های شمال غرب کشور بیان می شد. این مساله عملا 
ابعاد نژادی ماجرا را برجسته می کرد؛ چیزی که قطعا مغایر 

خواست و مصلحت ایران است.
دستور کار کم دامنه به مثابه یک آسیب ■

گوش��ه ای دیگر از نقد معطوف ب��ه جهت گیری دولت 
ایران در هنگامه معرکه اس��ت. بسیاری از تحلیلگران اما 
با تش��ریح وضعیت فعلی و موقعیت نس��بتا برابر ۲ کشور 
ارمنس��تان و آذربایجان نس��بت به ایران، موضع ایران را 

بر حسب ش��رایط منطقی قلمداد کرده و سیاست موازنه 
و پرهیز از مداخله را پیشنهاد می کنند. اینجا می توان به 
مس��اله از سمت دیگری انتقاد کرد. در تحلیل فوق وقایع 
و رویارویی ها، طبیعی یا خلق الس��اعه فرض می شود؛ این 
رویداد ها می تواند حامل آورده ای برای کشور شما باشد یا 
نباش��د اما در نظر گرفتن این نکته برای ما ضروری است 
که بدانیم موقعیت کسب منفعت، نیازمند زمینه سازی و 
طراحی بازیگران است. اگر قائل باشیم شرایط امروز قره باغ 
مدخلی روشن برای منافع ایران ندارد، این در حقیقت پرده 
از یک کاس��تی دیگر دولت ایران برمی دارد که در سالیان 
متمادی قادر به خلق موقعیت استحصال منافع در این دو 
جبهه نبوده است. موقعیت ها را باید ساخت. کمی از فضای 
بین المللی امروز ش��بیه رودخانه ای است که در آن ماهی 
رایگان صید کنیم؛ فضای امروزین نظام بین الملل بیشتر 

شبیه استخرهای پرورش ماهی است که از لحظه تولد ماهی 
تا بهره برداری از آن، توسط بهره بردار مدیریت شده است. 
نباید انتظار داش��ت از زمینی که ترکیه و اس��رائیل شخم 

می زنند، محصولی برای ایران برداشت شود. 
از س��وی دیگر مجموع مسائلی، تنها چند کشور عراق، 
س��وریه، لبنان و یمن را برای سیاس��ت گذار ما برجسته 
کرده است. از این رو نقش افغانستان، پاکستان، ارمنستان، 
آذربایجان و دیگر کش��ورهای حوزه قفقاز در نسبت با ما 
نامش��خص است. گسترش دستور کار سیاست منطقه ای 
بوی��ژه در مواردی مانند افغانس��تان و قفقاز یک ضرورت 
جدی برای ایران است. جای خالی ایران در منطقه، خالی 
نمی ماند و هیچ تضمینی هم نیست که توسط دوستان ما 
پر شود، بویژه که تا امروز اغلب چیزی جز این بوده است.
* پژوهشگر سیاست گذاری عمومی

قره باغ و ارزیابی انتقادی مواجهه ایران
نگاه

زهره فلاح زاده: باشگاه پرسپولیس فصل جدید شروع نشده، 
با کوهی از مشکلات دست و پنجه نرم می کند؛ از محرومیت 
6 ماهه عیس��ی آل کثیر، مهاجم جدیدش تا مشکلات مالی 
و پرونده های ش��کایتی که بزودی از راه خواهد رس��ید و... . 
باید دید پرسپولیس��ی که در 4 فصل گذشته، قهرمان شده 
اس��ت، می تواند بحران های جدید را پش��ت س��ر بگذارد یا 
خی��ر. به همین منظور »وطن امروز« با مرتضی فنونی زاده، 
پیشکسوت پرس��پولیس گفت وگو کرده است. فنونی  زاده از 
مدیریت رسول پناه، مدیر مستعفی تیم دفاع می کند و موافق 

برگزاری لیگ در شرایط کرونایی است. 
***

  اگر بگوییم پرسپولیس روزهای بحرانی ای را می گذراند، 
بیراه نگفته ایم. با توجه به این شرایط، پرسپولیس این فصل 

را چطور می بینید؟
پرس��پولیس در هفت��ه اول بازی متوس��طی به نمایش 
گذاش��ت، البته بازیکنان ما به دلیل بازی در لیگ قهرمانان 
خسته بودند اما وقتی حرفه ای پول می گیرند، حرفه ای هم 
بای��د فکر و کار کنن��د. باید تا هفته های چهارم، پنجم صبر 
کرد. اما ان ش��اءالله با همین بچه  ها پنجمین جام متوالی در 

دستان سیدجلال حسینی آرام می گیرد. 
  جدایی س�تاره هایی مثل خلی�ل زاده، ترابی و علیپور به 

ضرر تیم نشد؟
ترابی و علیپور در لیگ قهرمانان هم همراه تیم نبودند اما 
پرسپولیس توانست فینالیست آسیا شود. خلیل زاده به هر حال با 
تعصب در تیم بازی کرد و با توجه به سنی که دارد، می خواست 

به تیمی برود که از نظر مالی تأمین شود. من نمی دانم نگرانی 
هواداران برای چیست. اگر آنها جای استقلالی ها بودند که چند 

سال دست شان از جام کوتاه است، چکار می کردند؟
  شما در مصاحبه ای که داشتید، عنوان کردید پرسپولیس 
نیازی به بازیکن جدید ندارد، همین صحبت شما باعث حمله 

هواداران به شما در شبکه های اجتماعی شد. 
گل محمدی چون سرمربی فصل گذشته شهرخودرو بوده، 
دوس��ت دارد چند بازیکنش به پرسپولیس بیایند اما نظر من 
این است که پرسپولیس نیاز به بازیکن جدید ندارد. الان همه 
بازیکنان مؤثر، فیکس تیم ها ی ش��ان هستند، پرسپولیس چه 
بازیکنی باید بگیرد؟ هواداران پرسپولیس دوست دارند تیم شان 
مثل چند فصل  گذشته نتیجه بگیرد اما در شرایطی که عبدی، 
بازیکن جوان تیم ۲ گل حساس و حیاتی به ثمر رسانده است، 
م��ا این بازیکن را کن��ار بگذاریم و به فکر خرید بازیکن جدید 
باش��یم؟ گل محمدی، آرش رمضانی را خریده اس��ت. عیسی 
آل کثی��ر هم به هر حال در نیم فصل دوم بازی خواهد کرد. ۷ 
بازیکن به پرسپولیس آمده اند و ۳ بازیکن رفته اند. پرسپولیس 
دیگ��ر چه می خواهد؟ اگر هواداران ناراضی هس��تند و چنین 
هجمه ای علیه من راه می اندازند، من دیگر مصاحبه نمی کنم. 
به هر حال واقعیت ها را می گویم و می خواهم از نگرانی آنها کم 
کنم. پرسپولیس در همه پست ها چند بازیکن و مهره خوب دارد. 
  درباره نحوه کنار رفتن مهدی رسول پناه، سرپرست سابق 
باشگاه صحبت کنیم. او به دلیل صحبت هایش و حواشی به 
وجود آمده مجبور به استعفا شد. عملکرد رسول پناه را در 

این مدت چطور دیدید؟

به نظر من ایش��ان مدیر موفقی بود و زمان به همه ثابت 
خواهد کرد. او تمام بازیکنانی را که گل محمدی خواسته بود، 
به پرسپولیس آورد و بدهی سنگین برانکو را پرداخت کرد. من 
بیشتر از هر پیشکسوت دیگری به دیدار رسول پناه می رفتم. 
او خیلی پرسپولیسی بود و همیشه می گفت پرسپولیس برای 
من از همه چیز مهم تر اس��ت اما ایراد او این بود که مشکل 
درون خانوادگی را در کوچه و محله جار زد. مطمئن باشید 
این یک بازی بود که مخالفان رسول پناه، او را با فیلمبرداری و 
ضبط صدا از باشگاه کنار بزنند. رسول پناه باید هوشیارانه عمل 
می کرد. به هر حال مدیریت فقط در ساختمان نیست و وقتی 
تیم بزرگی دستش بود باید حواشی آن را هم جمع می کرد. 
  محرومیت عیس�ی آل کثیر هم ش�وک بزرگی به این تیم 

وارد کرد. 
ان ش��اءالله عیسی نیم فصل دوم برمی گردد. او آن شادی 
بعد از گل را از عمد انجام نداده و به خاطر بچه برادرش بوده 
اس��ت. عیسی بازی بین المللی آنچنانی نداشته که با تجربه 
عمل کند. به هر حال بازیکنان ما باید در س��طح بین الملل 

مراقب رفتارشان باشند. 
  پرسپولیس این  روزها مشکلات مالی زیادی دارد و قطعاً 

پرونده های شکایت خارجی ها از راه خواهد رسید. 
من هم ش��نیدم موجودی باش��گاه خیلی کم است. یادم 
اس��ت چند س��ال پیش که آقای پروین مدیر عامل باشگاه 
ش��د، موجودی باش��گاه ۷۰۰ هزار تومان هم نبود اما به هر 
ح��ال باید مدیریت کرد، چون بازیکنان در ادامه راه حقوق 
می خواهند. ان شاءالله ۲ میلیون دلار پاداش لیگ قهرمانان 

به دس��ت باشگاه برسد که کمک خوبی برای رفع مشکلات 
خواهد بود، البته اگر تحریم های بانکی اجازه بدهد که زودتر 

پرسپولیس به پولش برسد. 
  انتخاب جعفر سمیعی به عنوان مدیرعامل جدید باشگاه 

را چطور می بینید؟ می تواند موفق شود؟
م��ن  ش��ناختی از او ندارم اما همین که در این ش��رایط 
بحرانی قبول کرده روی صندلی داغ مدیریت بنشیند، یعنی 
ج��رأت جمع وجور کردن مش��کلات را دارد. این را هم باید 
گفت که مدیرعاملی در پرسپولیس فقط به جیب پرپول نیاز 
دارد. اگرنه تیم دارد راحت بازی می کند و نتیجه می گیرد. 
سمیعی چون در حراست وزارت ورزش هم سابقه کار دارد، 

می تواند در پرسپولیس موفق شود. 
  ب�ا توجه ب�ه اینکه آمار کرونا در ایران نس�بت به ابتدای 
شیوع این بیماری ۴ برابر شده، به نظر شما مسابقات لیگ 

باید ادامه پیدا کند؟
بله! مردم تنها دلخوش��ی و سرگرمی شان شده تماشای 
مس��ابقات فوتبال. چه ایرادی دارد در خانه بنش��ینند و با 
رعایت فاصله اجتماعی فوتبال تماشا کنند؟ قطعا بازیکنان و 
اعضای تیم ها با رعایت پروتکل های بهداشتی و ورزشی بازی 
می کنند. من دوست دارم لیگ ادامه پیدا کند. سیاست خود 
دولت هم این اس��ت که مردم به دلیل شیوع بیماری کرونا 
در خانه بمانند. مردم یک س��اعت پیش از بازی، ۲ س��اعت 
تماش��ای بازی و یک س��اعت بعد از آن فوتب��ال را تحلیل 
می کنند. در واقع ملت 4 س��اعت به این ش��کل در خانه و 

سرگرم بازی هستند. 
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